

Styrelsemöte ÖDET Programförening

2021-11-04



1 Närvaro

1.1 Närvarande

William Nilsson, Simon Uddberg, Soren Smink, Marcus Niklasson, Joel Pålsson, Oliver Christiansson, Isak Axelsson, Christoffer Jönsson, Wilma Adcock, Leo Babic, Dante Wengeler, Mattias Rademaekers, Theo Johnson, Matteus Sangeri, Jonathan Rendel

1.2 Anmäld frånvaro

Samuel Andréasson, Joel Ekstrand

1.3 Frånvaro

Jasmine Tuvevson

1.4 Adjungeringar

2 Dagordning

2.1 Mötet öppnas:

12:19

2.2 Dagordning godkänns:

Ja

2.3 Val av justeringsperson:

Theo Johnsson

2.4 Föregående mötesprotokoll godkändes och lades till i handlingarna:

Nej

2.5 Styrelsemöten: Vad gäller?

14e dag, mobiler, lyssna på talare (duh), meddela om frånvarande. Easy right?

2.6 Ekonomisk rapport:

Kortkonto: 3746.85 Kr

Phestkonto: 1051.19 Kr

Placeringskonto: 1851.80 Kr

2.7 Inkomna skrivelser:

Företag studentoveraller, kan möjligen kollas på i framtiden.

2.8 Uppföljning: skrivelser

2.8.1 Swedbank och H5 med U

Ska ha möte med U. Meddela eventet på FB och Instagram.

2.8.2 Sveriges Ingenjörer

Joel har koll. Hur ser det ut? - 30e november (tisdag), vi ordnar kaffe & marknadsför på sociala medier.

2.8.3 H5

William, Joel och Soren har tillgång med kort och att boka rum (snart).

2.9 Uppföljning: sektionsrapporter

2.9.1 Phestkommité

Gått marginellt plus på oktoberfest-gasquen.

MÖS lär bli av, nya Phestkommitén ska få information. Vikinga-gasque lär inte bli av (bokning).

2.9.2 D2, D4, pant och projektrum

- Mat i projektrum: Mycket dryck, en del mat. Folk ska sägas till, Hindgren får möjligen informeras i framtiden.
Kolla om klockor finns i D2 och D4, be skolan om det isåfall.
Halloweenpynt saknades i år, lägg lite extra krut på jul- (och möjligen påsk)-pynt.
- Skåp på D2 och D4: Framtida meddelande om återlämning av nycklar (deadline). Mer nycklar eventuellt kopieras.
- Panten: Ny pantlista! - William har påbörjat en suverän bot i Python.
- Skrivare. Leo! - Trasselproblem ska kollas på, installerade patroner + två extra finns. Möjlig backup finns, Black Friday ska hållas koll på.

2.9.3 Renovering Mekis

William, Soren, Jonathan & eventuellt andra intresserade ska träffa Dexter (som byggde vagnen) och gå igenom allt för att initiera renoveringen.

2.9.4 Gymnasiebesök

Kontakt ska etableras av KON.

2.10 Övriga ärenden

2.10.1 Gå till Swedbank

Maila dem, kolla vilka uppgifter som behövs.

2.10.2 Firmatecknare

William Nilsson(9912053817), Joel Pålsson(9802280611), Dante Wengeler(200103275855)

2.10.3 Logga in i mailen one.com

Lösen ska bytas ifrån nuvarande default, logga in!

2.10.4 Överlämning av ansvar och projekt

Alla bör efter mötet läsa igenom protokollet. Se vad de behöver göra. - Detta är även en bra vana för alla möten! Alternativt anteckna under mötet.

2.10.5 Styrelsetröjor

Storlekar och modell? Presentation Instagram. Vill beställa ASAP. Excel-ark kommer läggas i Discord.

2.10.6 Sälja tröjor

Återkommer.

2.10.7 Kommunikation i styrelsen

Fixa era aviseringsinställningar! Antagligen ingen Messengergrupp.

2.11 Kåren

Möte ska hända, VG-poäng ska ordnas ordentligt.

2.12 Möte H5

- Vill ha digitalt möte, mer info kommer.

2.13 GDPR-underskrift

SAOS ska komma med GDPR-kontrakt för alla styrelsemedlemmar.

2.14 The ÖDET fredag

Lördag den 13e är Smålands bokst.

2.14.1 Workshops:

- Rollöverlämning där det är aktuellt.

2.15 Nästa möte:

Nästa onsdag lunch, antagligen blåa rummet i H5.

2.16 Nästa workshop:

Se ovan

2.17 Mötet avslutas:

13:09

3 Justering

3.1 Disclaimer

Tillvald ordförande, justeringsperson och sekreterare ansvarar själva för att lämna kommentarer senast 24 dagar efter mötet. Vid avsaknad av protest godkänns därefter protokollet automatiskt under nästa möte och läggs då till handlingarna.

3.2 Justeringspersonens underskrift:

Justeringsperson Theo Johnsson godkänner protokollet 13:13:53